

### 华泰财险附加升值条款（CB-H 版）

鉴于额外保费的支付，本保险单项下财产的保险金额在每一保险期间内最多可以增加明细表所列比例，自保险期间开始日至计算升值后保险金额日的天数占全部保险期间的天数的比例计算。

保险人的责任限额最高不超过明细表所列金额。

除非有明确的相反约定，本条款规定仅适用于保险期间开始时生效的保险金额。

被保险人应在每次续保之日将下列信息通知保险人：

(1) 下一保险期间开始时的保险金额；

(2) 下一保险期间要求增加的百分比；

如不按上述执行，本条款效力终止。

本附加条款与主条款内容相悖之处，以本附加条款为准；未尽之处，以主条款为准。

### ESCALATION CLAUSE

In consideration of the payment of an additional premium, the Sum Insured on property under this Policy, during each period of insurance, be increased by that proportion of [\_\_\_\_\_] % subject to maximum of [\_\_\_\_\_] which the number of days since the commencement of such period shall bear to the whole of such period.

Unless specifically agreed to the contrary the provisions of this Memorandum shall only apply to the Sum Insured in force at the commencement of the period of insurance.

At each renewal date the Insured shall notify the Insurer: -

(1) The sum to be insured at the commencement of the forthcoming period of insurance.

(2) The percentage increase required for the forthcoming period of insurance.

and in default thereof the provisions of this Clause shall cease to apply.

This clause is subject otherwise to the terms, conditions and exclusions of this Policy.